

To: G1 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 23rd March 2018

Shopping Activity

G1 students will visit a supermarket during Mathematics lessons in Weeks 33-34. The visit aims at giving students an opportunity to apply the knowledge of coins usage to authentic situations. For this, each student will bring HK\$20 (COINS only) which they will spend on two items of their choice.

The activity date for each class is listed below:

1A: 13 th April 2018 (Friday)	8:15 am – 9:15 am
1B: 11 th April 2018 (Wednesday)	8:15 am – 9:15 am
1C: 12 th April 2018 (Thursday)	8:15 am – 9:15 am
1D: 10 th April 2018 (Tuesday)	2:00 pm – 3:00 pm

Transportation Fee: \$15 (The fee will be debited from the parents' account on 3rd April 2018)

Dress Code: Winter sports uniform

Remark: Please put the coins into a labelled purse. Students have to bring their own shopping bags for their purchases.

Please complete the reply slip in our School app by 6th April 2018 (Friday). For further enquiries, please contact Ms Rufina Pang on 2813 0272.

購物樂

一年級學生將於第三十三至三十四週之數學課期間到訪超級市場，目的是讓學生有機會將硬幣的使用知識應用於真實情況。為此，每名學生將會帶備 20 元（僅限於硬幣），並用作購買兩樣物品。

各班的活動日期如下：

1A：	四月十三日（星期五）	上午 8:15 - 9:15
1B：	四月十一日（星期三）	上午 8:15 - 9:15
1C：	四月十二日（星期四）	上午 8:15 - 9:15
1D：	四月十日（星期二）	下午 2:00 - 3:00

交通費用：15 元（費用將於四月三日由 台端之轉賬戶口內扣除）

服 裝：整齊冬季運動服

備 註：請把硬幣放在寫上姓名的錢包內，並自備購物袋。

請家長於四月六日（星期五）或以前 **填妥本校手機程式內之回條**。如有查詢，請致電 2813 0272 與彭翠娟老師聯絡。

以上通告
一年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年三月二十三日